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Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

 
Indkaldelse til møde d. ______13/5-2024_______ klokken 17.00-18.30 

 

Deltagere:  

• Troels Lam Mathiassen (formand og mødeleder), Jonny Krogh, Lone Bilgaard (næstformand), Mette Kjølby 

Severinsen (suppleant), Rene Borup Dehn (medarbejderrep.) , Mads Vejen (sekretær/referent), Nicoline 

Hansen (suppleant), Rie Weinkouff, Stine Dedenroth, Tina Mørch (medarbejderrep.), Mai Birk Nielsen – 

referant 

Fraværende: Nicoline, Rene og Lone 

 

Referat noteres under hvert punkt med kursiv 

Dagsordens punkt Ansvarlig for 
punkt 

Aftale/beslutning/ 
Konklusion (OBS! hvert punkt afsluttes med godkendt 

til referat) 
1.Elevrådets 10 min.  Elevråd Første punkt på dagsorden er afhængig af om elevrådet har indhold til 

punkt. Hvis ikke springer vi straks til pkt. 2.  
 
Har ingen punkter i dag, men deltager næste gang 

 

Kommende 
ansættelser & 
økonomiske 
justeringer, status på 
økonomi 

 Ændring i ansættelser. Der er i budgettet indregnet en 
ansættelse af lærer pr. august på 80% ansættelse og en 
pædagog på 20 timer. Forventede besparelser i kommende år 
som vi skal efterkomme. Jeg vil derfor orientere om, at vi ikke 
agter at fastansætte pædagog. Vi forventer snarligst at kunne 
opslå en midlertidig pædagogstilling til primært fase 2 i 12-15 
timer ugentligt i mellemformer.  

BUU har udmeldt at der skal findes 2,9 mio. kr. på skolerne som 
indregnes i budgetopfølgningen fra april. På Torslev skole skal vi 
finde kr. 120.000 ud af driftsmidlerne.  

Proces vedr. overtallige lærere / evt. ansættelsessamtale ny 
lærer pr. august (orienteringspunkt) 

Status på økonomi generelt 

 

Fra næste skoleår få vir 2 1.klasser, da elevtallet sænkes til 26 
elever i de små klassetrin. Vi er heldige at skulle byde en ny 
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kollega velkommen i FASE 1, som var overtallig fra Sæby. Vi kan 
på nuværende tidspunkt ikke udbyde yderlige, men 
vedkommende har meget erfaring i både indskoling og 
mellemtrin. 

I Fase 1 og Fase2 har vi mulighed at slå en stilling op til 
tidsbegrænset (1 år) pædagog 12-15 timer ugentligt. Dette er 
her i eftermiddag blevet godkendt fra BUPL. Der forventes 
snarest et stillingsopslag 

 

Økonomisk ligger vi fornuftigt, på vikarudgifterne lægger vi 
under forbrug sammenlignet med sidste år. 

 

SFO  BUU har udtrykt interesse ovenpå besøg på skolen, og den 
drøftelse der fandt sted omkring den SFO model vi har på 
skolen i dag.  
 
Mads vil gerne fremlægge opmærksomhedspunkter vedr. SFO 
modellen til videre drøftelse.  
 
Dialog afholdt i forlængelse af BUU`s spørgsmål  
 

Oasen  Mellemform som vi åbner dørene for i august.  
Tilbud givet fra Rene Karlsson på opgaven. Forventer at gå i 
gang inden sommerferien.  

Skolebiblioteket og 
flytning af 
administrationen 

 Skolebiblioteket og flytning af administration (kontoret). Vi har 
besluttet at flytte hele kontormiljøet til højre side i 
skolebiblioteket. Dette af flere årsager. Vi har ikke brug for 
plads til mapper, reoler og meget andet fysisk materiale 
længere, da vi ikke må opbevare det. Med placeringen bliver vi 
alle en del af et uformelt opsynsteam på skolebiblioteket, som 
vi alle forventer vil blive brugt i højere grad i årene der kommer, 
da vi vil styrke vores læsning ved ny læsepolitik på skolen. Den 
tidligere administration, kontorlokaler skal anvendes til 
mødelokaler, pædagogisk værksted.  

Samtidig sikrer vi ordentlige forhold for os som anvender 
kontoret til dagligt. I sommerhalvåret er temperaturen høj, og 
vi kan ikke sidde i lokalerne i længere tid ad gangen.  

Oasen går vi selv og rydder ud/flytter om, så vi kan lave nyt 
lokale til denne mellemform. 
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Rene Karlsson har givet tilbud på Oasen og ny væg på 
skolebibliotek, som gør muligt at flytte administration i 
sammenlægning med skolebibliotek. Dette finansieres ved 
overflademidler fra Ejendomscentret.  

 

 

Fondssøgning  Mads har møde med Kompan i juni, og vil i den forbindelse 
gerne have et overslag/projektering på legeplads ved 
mellemtrinslokalerne.  
 
Kunne man inddrage hele byen/foreningerne om en samlet 
ansøgning som også kommer borgerne til gode – parquer bane 
/ udendørs træningsmaskiner kombineret med legeplads? Altså 
søge midlerne via fonde. Gruppe nedsættes til formålet hvis 
interessen er der?  
 
Mads oplyser formålet. 
Der drøftes, hvordan der kan tages kontakt til byens forskellige 
foreninger (spejdere, ældrecenteret, idrætsforening mm.)  
Mads tager kontakt til støtteforening med henblik på hjælp til 
opsætning af nye gardiner i klasselokalerne på bakken samt nye 
skolereoler – reoler er købt, men skal samles. 

EVT.  Landsbyløbet – skolen kan gøre opmærksom på, men 
tidsmæssigt er det efter skoletid, derfor ikke noget skolen kan 
deltage i. 

 

Mads medbringer frugt og kaffe 


